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Protokół nr XLVIII  
z przebiegu XLVIII Sesji Rady Miejskiej 
w Słubicach odbytej w dniu 29 kwietnia 2010 r. 
godzina 14:15 pod przewodnictwem 
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Słubicach 
Piotra Kiedrowicza 
 
1. Sprawy regulaminowe 

 
2. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 

2010.  
DRUK nr 555 A 

 
3. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie utworzenia odrębnego obwodu 

głosowania.  
DRUK nr 556 A 

 
4. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie projektu 

uchwały Sejmiku Województwa Lubuskiego.   
DRUK nr 557 

 
5. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie skargi na bezczynność dyrektora 

Słubickiego Miejskiego Ośrodka Kultury. 
DRUK nr 558 

6. Interpelacje. 

7. Wolne wnioski radnych. 

8. Informacje bieżące Rady Miejskiej. 

9. Zamknięcie XLVIII sesji Rady Miejskiej. 
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Punkt 1. Sprawy regulaminowe. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Kiedrowicz o godzinie 14:15 otworzył XLVIII sesję, 
stwierdzając quorum i prawomocność obrad. Na ogólną liczbę 15 radnych  
w sesji uczestniczyło 12 radnych. 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 
 
Przewodniczący RM zapytał o uwagi do protokołu z XLVII sesji Rady Miejskiej  
w Słubicach. 
 
Uwag do treści protokołu z XLVII sesji Rady Miejskiej nie zgłoszono. 
 
„Za” przyjęciem protokołu z XLVII sesji Rady Miejskiej w sporządzonej wersji głosowało 
jednogłośnie 12 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał o uwagi lub wnioski do przedłożonego porządku 
obrad.  
 
Zastępca Burmistrza Słubic Katarzyna Mintus Trojan w imieniu Burmistrza wnios ła  
o rozszerzenie porządku obrad o dwa projekty uchwa ł: 
- projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie projektu 
uchwały Sejmiku Województwa Lubuskiego – DRUK nr 557, 
- projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie skargi na bezczynność dyrektora Słubickiego 
Miejskiego Ośrodka Kultury – DRUK nr 558. 
 
„Za” wnioskiem Zastępcy Burmistrza Katarzyny Mintus-Trojan głosowano jednogłośnie.  
 
„Za” przyjęciem rozszerzonego porządku obrad głosowano jednogłośnie. 
 
Punkt 2. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy  
na rok 2010.  

DRUK nr 555 A 
 
Projekt uchwały zgodnie z załącznikiem jak w druku nr 555 A przedstawiła Skarbnik Gminy 
Hanna Michalska.  
 
Radny Zbigniew Kubik w zastępstwie Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego  
Czesława Dzierniejki przekazał, że członkowie Komisji głosowali jednogłośnie  
„za” przyjęciem projektu uchwały jak w druku nr 555 A.  
 
Przewodniczący Komisji Sfery Socjalnej Józef Grabowski przekazał, że członkowie 
Komisji głosowali jednogłośnie „za” przyjęciem projektu uchwały jak w druku nr 555 A.   
 
Dyskusji brak. 
 
„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr  555 A głosowało jednogłośnie 12 radnych. 
 

Uchwała Nr  XLVIII/472/10 
w spawie zmiany uchwały 
budżetowej gminy na rok 2010.  
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Punkt 3. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie utworzenia obwodu głosowania.  
 

DRUK nr 556 A 
 
Projekt uchwały zgodnie z załącznikiem przedstawiła zastępca Burmistrza Katarzyna 
Mintus-Trojan.  
 
Radny Zbigniew Kubik w zastępstwie Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego  
Czesława Dzierniejki przekazał, że członkowie Komisji głosowali jednogłośnie  
„za” przyjęciem projektu uchwały jak w druku nr 556 A.  
 
Przewodniczący Komisji Sfery Socjalnej Józef Grabowski przekazał, że członkowie 
Komisji głosowali jednogłośnie „za” przyjęciem projektu uchwały jak w druku nr 556 A.   
 
Dyskusji brak. 
 
„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr  556 A głosowało jednogłośnie 12 radnych. 
 
 

Uchwała Nr XLVIII/473/10 w sprawie 
utworzenia obwodu głosowania.  

 
 
Punkt 4. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie 
projektu uchwały Sejmiku Województwa Lubuskiego. 
 

DRUK nr 557 
 
 

Projekt uchwały zgodnie z załącznikiem przedstawiła zastępca Burmistrza Katarzyna 
Mintus-Trojan.   
 
Radny Zbigniew Kubik w zastępstwie Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego  
Czesława Dzierniejki przekazał, że członkowie Komisji głosowali jednogłośnie  
„za” przyjęciem projektu uchwały jak w druku nr 557.   
 
Przewodniczący Komisji Sfery Socjalnej Józef Grabowski przekazał, że członkowie 
Komisji głosowali jednogłośnie „za” przyjęciem projektu uchwały jak w druku nr 557. 
 
Dyskusji brak. 
 
„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 557 głosowało jednogłośnie 12 radnych.   
   
 

Uchwała Nr XLVIII/474/10 w sprawie 
wyrażenia opinii w przedmiocie projektu 
uchwały Sejmiku Województwa 
Lubuskiego. 

 
 

 



 4 

Punkt 5. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie skargi na bezczynność dyrektora 
Słubickiego Miejskiego Ośrodka Kultury. 
 

DRUK nr 558 
 

Projekt uchwały zgodnie z załącznikiem omówił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
Eugeniusz Przeworski.   
 
Dyskusja:  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Kiedrowicz powiedział, że bez względu na to,  
że skarga był anonimowa, to sprawami poruszonymi w liście zajmiemy się.  
 
Radny Mariusz Olejniczak powiedział, że w świetlicy brakuje wody, a okna należy 
wymienić. Radny dodał, że skarga zawiera wiele istotnych spraw, którymi warto zająć się.  
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Eugeniusz Przeworski powiedział, że nie ma 
gospodarza świetlicy.  
 
Radna Krystyna Baczyńska zapytała, kto zarządza „Wioską Internetową”? 
 
Radny Mariusz Olejniczak odpowiedział, że jest student, który zajmuje się tylko „Wioską 
Internetową”.  
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Eugeniusz Przeworski powiedział, że obecnie nie ma 
chętnych do objęcia etatu świetlicowej.  
 
„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 558 głosowało jednogłośnie 12 radnych.   
   

Uchwała Nr XLVIII/475/10 w sprawie skargi 
na bezczynność dyrektora Słubickiego 
Miejskiego Ośrodka Kultury.  

 
Punkt 6. Interpelacje. 
 
Radna Krystyna Baczyńska wniosła w związku z postawieniem znaku zakazu 
zatrzymywania się i postoju na ul. Kopernika na odcinku pomiędzy skrzyżowaniem  
z ul. Mickiewicza i ul. Szamarzewskiego o rozwiązanie problemu z brakiem możliwości 
parkowania pojazdów przez mieszkańców budynków mieszczących się na tym odcinku. 
Radna dodała, że postawiony znak już po pierwszej nocy był obrócony o 180 stopni, 
ponieważ mieszkańcy są bardzo z niego niezadowoleni.  
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Juliusz Żwirek powiedział, że przy 
budynkach, przy których obowiązuje znak jest miejsce do parkowania, a znak jest 
potrzebny.  
 
Zastępca Burmistrza Katarzyna Mintus-Trojan powiedziała, że jest negatywna ocena  
z możliwości zrobienia ul. Kopernika ulica jednokierunkową.  
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Punkt 7. Wolne wnioski radnych. 
 
Wolnych wniosków brak.  
 
Punkt 8. Informacje bieżące Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Kiedrowicz przypomniał o kończącym się terminie 
składania oświadczeń majątkowych.  
 
Punkt 9. Zamknięcie XLVIII sesji Rady Miejskiej. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Słubicach  
o godzinie 14:35 zamknął obrady XLVIII Sesji Rady Miejskiej w Słubicach. 
 
 
 
 
        Przewodniczący Rady Miejskiej  
 
                              Piotr Kiedrowicz  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła Maja Pszczołowska-Mizerska 

 


